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Styrelsemöte IFK Mariefreds innebandysektion 
2021-11-09

Närvarande: Annelie Lundell, Martin Dahlén, Marie Hillblom, Kerstin Furustig, 
Robert Tarberg, Kristin Jägberger, Marie Freij, samt Patricia Wallén från 
Sörmlands idrotten.

Mötet öppnades.
Läget i lagen:
A-laget: Stort inflöde av nya spelare. 23 aktiva.
P07/08-laget: Patrik Hördell är tränare en gång i veckan. Två 
seniorspelare stöttar upp som tränare den andra träningen tillsammans 
med två äldre spelare i laget. 13 aktiva spelare i laget.
Två frågor om att flytta matcher, i december och i januari.
P09/10: Bra underlag och fyra tränare. Spelar matcher.
P11/12: Spelare och tränare finns. Har haft sammandrag.
P13/14: Tränar en gång i veckan. Sammandrag väntar i Mariefred 21 
november. Fyra lag deltar. Behöver hjälp av någon som kan regler.
Bollskolan: Cirka 30 spelare, tränare finns och fyra hjälptränare från 
07/08.
Hyreshöjning väntar i hallen i Hammaren.
Avbokning av träningstider måste ske två veckor innan från och med 
januari 2022 om avgift ska slippas.
Onsdag 29 december är ambitionen att arrangera innebandyspel i 
Hammaren för alla som vill.
Julkul är namnet och tiden är kl 13-16.
Alla lag bjuds in. Alla tränare hjälps åt.
Patricia Wallén från Sörmlands idrotten mötte styrelsen.
Ekonomin:
247000 kronor finns i kassan.
Tio ledare av 24 inom innebandyn har snart utgående/inget visat utdrag ur 
belastningsregistret. Det är ett krav inom IFK Mariefred. Undersök om det 
gäller dig!
Listan med vilka som har nycklar och taggar in till alla hallar i Mariefred 
ska uppdateras. Annelie ordnar.
Nästa möte för styrelsen blir tisdag 18 januari 2022. 
Mötet avslutades.

Vid protokollet
Marie Hillblom




